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تلاش فدراسیون کشتی برای اخذ 
روادید آلبانی

فدراسیون کشتی از طریق وزارت امور خارجه 
کشورمان پیگیر صدور روادید اعضای تیم های 
در  حضور  برای  کشورمان  و  آزاد  کشتی  ملی 

پیکارهای جهانی در آلبانی است.
به گزارش ایرنا، رقابت های اوزان غیرالمپیکی 
کشتی آزاد و فرنگی و امیدهای جهان روزهای ۳۰ 
مهر تا ۶ آبان ماه امسال در تیرانا پایتخت کشور 
آلبانی برگزار خواهد شد. سال گذشته نیز آلبانی 
میزبان رقابت های زیر ۲۳ سال جهان بود که 
متاسفانه به اعضای تیم های کشتی آزاد و فرنگی 

ایران روادید داده نشد.
فدراسیون کشتی با توجه به این موارد از ماه ها 
پیش رایزنی هایی را برای تسهیل صدور روادید 
قهرمانان ایران انجام داد که یکی از این اقدامات 
دیدار علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی در 
با  المپیک در استانبول  حاشیه کسب سهمیه 

پریزرنی رئیس فدراسیون کشتی آلبانی بود.
رئیس  دبیر  علیرضا  نیز  این  از  پیش  البته 
رابطه  همین  در  کشورمان  کشتی  فدراسیون 
مذاکراتی را با نناد لالوویچ رئیس اتحادیه جهانی 
کشتی در خلال پیکارهای جهانی ۲۰۲۳ بلگراد 

نیز داشت.
با نزدیک شدن به زمان مسابقات امیدهای 
جهان، فدراسیون پیگیری لازم را از طریق وزارت 
امور خارجه کشورمان و اتحادیه جهانی کشتی 
آغاز کرده و امید می رود این تلاش ها در نهایت 
به صدور روادید ملی پوشان کشتی آزاد و فرنگی 

منجر شود.
جهانی  اتحادیه  با  دبیر  عیرضا  خوب  روابط 
کشتی و دیدار وی با مسئولان ورزش آلبانی این 
امید را ایجاد کرده که تیم های ملی کشتی آزاد و 
فرنگی کشورمان با نفرات کامل به این رقابت ها 
محمدی،  ایمان  دادمرز،  پویا  شوند.  اعزام 
محمدرضا و محمدعلی گرایی و همچنین رضا 
و  نخودی  محمد  یزدانی،  امیرمحمد  مومنی، 
کشتی  ملی  تیم های  اعضای  قاسمپور  کامران 
فرنگی و آزاد اوزان غیرالمپیکی را در پیکارهای 

جهانی تشکیل می دهند.

بازگشت کریم باقری به پرسپولیس

یک مقام آگاه اعلام کرد که مشکل کریم باقری 
برای بازگشت به فوتبال حل شده و او به زودی 
می تواند روی نیمکت یکی از تیم های لیگ برتری 

بنشیند.
بیست ودوم  لیگ  پایان  با  ایسنا،  گزارش  به 
فوتبال ایران، کریم باقری به دلیل برخی مشکلات 
نتوانست به همکاری خود با پرسپولیس ادامه 
از این باشگاه جدا شد اما حالا با حل  دهد و 
شدن مشکلش احتمالا به زودی به کادر فنی 
باشگاه  پرسپولیس اضافه خواهد شد. مدیران 
پیگیر  ذی ربط  نهادهای  طریق  از  پرسپولیس 
حل مشکل کریم باقری هستند و بخش زیادی 
از مشکل حل شده و به زودی او به کادر فنی 
پرسپولیس اضافه خواهد شد. پرسپولیسی ها در 
حالی به دنبال حل مشکل کریم باقری هستند 
او روی  که باشگاه تراکتور نیز خواهان حضور 

نیمکت این تیم است.

حسن یزدانی به کشور بازگشت
حسن یزدانی دارنده ۱۰ مدال طلا، نقره و برنز 
کشتی آزاد المپیک و جهان، پس از انجام عمل 

جراحی به کشور بازگشت.
آزاد  کشتی  مداله   ۱۰ قهرمان  یزدانی  حسن 
المپیک و جهان، پس از انجام عمل جراحی به 
کشور بازگشت. این کشتی گیر مطرح ایران و 
جهان که سه شنبه هفته گذشت کتف خود را 
در شهر نیس فرانسه از سه ناحیه مورد عمل 
کشور  به  دیروز  صبح  بود،  داده  قرار  جراحی 

بازگشت.

داربی ۱۰۴ بدون حضور بانوان؟

با  امروز در نشستی  لیگ  مسئولان سازمان 
شورای تامین اراک درباره تعداد تماشاگران در 

داربی ۱۰۴ تصمیم گیری خواهد شد.
به گزارش ایسنا با اعلام سازمان لیگ، داربی 
۱۰۴ تهران روز چهارشنبه هفته جاری در ورزشگاه 
امام خمینی اراک برگزار خواهد شد. میزبان این 

بازی استقلال است.
در  فردا  لیگ  سازمان  مسئولان  است  قرار 
تعداد  درباره  اراک  تامین  شورای  با  نشستی 

تماشاگران و حضور بانوان تصمیم گیری کنند.
خبرنگار ایسنا مطلع شده است که به دلیل 
بین  ورزشگاه  سکوهای  تفکیک  نبودن  ممکن 
هواداران خانم استقلال و پرسپولیس، احتمال 

دارد این داربی بدون حضور بانوان برگزار شود.
هم چنین گفته می شود ۸۰۰۰ بلیت به هواداران 
در این دیدار فروخته خواهد شد. این ورزشگاه 

نزدیک به ۱۲ هزار نفر گنجایش دارد.

از هشدار به نیمکت تا تصمیم قاطع
برق گاریدو سعید صادقی را گرفت!

تمرینات  ترک  با  گذشته  روز  صادقی  سعید 
پرسپولیس، راهی زادگاه خود شد.

به گزارش ورزش سه، در فاصله ۷۲ ساعت تا 
در حالی خود  پرسپولیس  تیم  پایتخت  شهرآورد 
را آماده می کند که برخلاف تیم استقلال، قرمزها 
با کمترین میزان حاشیه و تنش کار خود را پیش 
کارلوس  خوان  دستور  با  را  تمرینات  و  می برند 

گاریدو پیش می برند.
پرسپولیس بعد از نمایش جذاب برابر الاهلی و 
پیروزی مقابل آلومینیوم، شرایط مطلوبی را برای 
شهرآورد دارد اما به هر حال گاریدو در روز پیروزی 
هم تلاش می کند تا تسلط و احاطه خود را به تیم 

حفظ کند.
در این بین ویدیوی منتشره از عیسی آل کثیر 
بعد از بازی با آلومینیوم که بدون شرکت در شادی 
دسته جمعی پرسپولیسی ها در حال ترک ورزشگاه 
بود، توجه هواداران پرسپولیس را به خود جلب 
کرده است. جایی که گاریدو به این بازیکن هشدار 
داد بدون حضور در خوشحالی بازیکنان و هواداران 

نمی تواند به رختکن برود.
به نظر می رسید عیسی آل کثیر یکی از بازیکنانی 
تمرینات  در  کم  حضور  به  نسبت  که  است 
پرسپولیس، معترض است اما او تنها بازیکن با این 
مشخصات نیست. سعید صادقی که این فصل 
کمتر در ترکیب سرخپوشان حضور داشته، دیگر 
بازیکنی است که انتظار داشت فرصت بیشتری را 
برای بازی به دست بیاورد و این موضوع به مذاق 

کادرفنی تیم خوش نیامده است.
گاریدو که پیش  از این هشدار خود را به بازیکنان 
هیچ  به  را  این وضعیت  بود،  داده  نیمکت نشین 
وجه تحمل نکرده و پاسخ سفت و سختی به این 

بازیکنان داده است.
آخرین تصویر منتشره از سعید صادقی در رسانه 
پرسپولیس متعلق به قبل از بازی آلومینیوم است. 

او در قسمت فلوی تصویر دیده می شود.
البته عادی است بازیکنانی در این قواره انتظار 
نظیر  تیمی  در  و  باشند  داشته  را  بیشتر  بازی 
اما  است  طبیعی  ماجراهایی  چنین  پرسپولیس 
گاریدو در بدو ورود به ایران نمی خواهد حتی این 

مسائل عادی، او را در موضع ضعف قرار بدهند.
    به این ترتیب سعید صادقی که در تلاش 
برای بازیابی شرایط روحی روانی است، دیروز راهی 
خانواده  با  دیدار  از  بعد  تا  زادگاهش ساری شد 
احتمالا به تمرینات پرسپولیس بازگردد و کار خود 
را پیش ببرد. نزدیکان این بازیکن معتقدند غیبت 
گاریدو  سوی  از  مرخصی  اعطای  با  تمرینات  در 
انجام شده و او از فردا در تمرین پرسپولیس حضور 
خواهد یافت. با این حال غیبت در تمرینات در 
فاصله سه روز تا دربی باعث می شود تا او شانس 
زیادی برای حضور در این بازی نداشته باشد. در 
نهایت به نظر نمی رسد که این موضوع تبدیل به 

یک چالش جدی و مهم شود.

پرسپولیس  و  استقلال  چهارم  و  صد  شهرآورد 
روز چهارم مهرماه برگزار خواهد شد و با توجه به 
وضعیت ورزشگاه های تهران، این بازی به میزبانی 
ورزشگاه امام خمینی اراک برگزار خواهد شد.نگاهی 
به تاریخچه تقابل سرخابی ها نشان می دهد که این 
دو تیم تاکنون دو بار در خارج از تهران به مصاف هم 
رفته اند که هر دو مسابقه با نتیجه تساوی به پایان 
رسیده است. حال باید ببینیم اراک طلسم تساوی 
های خسته کننده دربی های خارج از تهران را می 

شکند یا خیر.
به گزارش خبرآنلاین، اولین مسابقه دربی که خارج 
از تهران برگزار شد، به هفتم بهمن ماه سال ۱۳۷۳ 
برمی گردد که در ورزشگاه تختی بندرعباس برگزار 
شد. آن دیدار که بازی شماره ۴۰ سرخابی ها به شمار 
می رفت، در حالی به جنوب کشور و استان هرمزگان 
منتقل شد که بازی رفت بین پرسپولیس واستقلال 
در نیمه نهایی لیگ چهارم آزادگان، در حالی که ۲-۲ 
مساوی بود، در دقیقه ۸۸ رفتار پرخاشگرانه بازیکنان 
ومربیان ومسئولان دو تیم به علت اشتباهات داور، 
به جنجال کشیده شد و نیمه تمام باقی ماند. همان 
شب بازی احکام انضباطی برای خاطیان اعلام شد 
با  تیم،  دو  مربیان  و  بازیکنان  از  نفر  و حدود ۱۲ 
محرومیت هایی بین سه ماه تا سه سال مواجه شدند 
اما یکی دیگر از احکام مربوط به آن بازی، برگزاری 
بازی برگشت در زمینی بی طرف بود. مسابقه ای که با 
حضور کمتر از پنج هزار تماشاگر در بندرعباس برگزار 
شد و خیلی آرام و بی سر و صدا با تساوی بدون گل 

به پایان رسید!
دومین و آخرین باری که استقلال و پرسپولیس در 
خارج از پایتخت به مصاف هم رفتند نیز به ۲۲ سال 
قبل بازمی گردد. بیستم دی ماه سال ۱۳۸۱ که دربی 
شماره 5۴ پایتخت، در ورزشگاه یادگار امام)ره( تبریز 
برگزار شد. در آن ایام هم، مثل حالا ورزشگاه آزادی 
تهران به دلیل بازسازی مهیای برگزاری مسابقه نبود 
و این استادیوم، بعد از ۳۱ سال درگیر مرمت اساسی 
شد و زمین ورزشگاه که انباشت از فشردگی خاک 
رس بود، نیم متر کنده شد تا زهکشی، ریختن خاک 
مرغوب و نصب چمن حرفه ای در آن انجام شود. در 
این میان، ورزشگاه تختی تهران و سایر ورزشگاه های 
نزدیک تهران هم شرایط مساعدی برای برگزاری بازی 

نداشتند تا بازی به تبریز و ورزشگاه یادگار منتقل 
شود. مسابقه ای که با تساوی ۱-۱ به پایان رسید. 
علی سامره مهاجم آبی ها به دلیل سریع ترین گل زنی 
در ثانیه چهل و دوم آن بازی رکورددار و ملقب به 
»علی ۳۰ ثانیه« شد و گل سرخ ها را هم، زنده یاد 
علی انصاریان از روی نقطه پنالتی در آن مسابقه 

به ثمر رساند.
در  دربی  برگزاری  شاهد  بار،  سومین  برای  حالا 
خارج از تهران خواهیم بود. ورزشگاه امام خمینی)ره( 
که در این فصل، میزبان دیدار هفته اول پرسپولیس 

برای  را  آن  استقلالی ها  و حالا  بود  برابر ذوب آهن 
که  ورزشگاهی  کرده اند.  انتخاب  دربی  میزبانی 
رجاییان مدیرعامل باشگاه آلومینیوم برای برگزاری 
آن به استقلالی ها اولتیماتوم داده که اول باید مبلغ 
استادیوم پرداخت  اجاره  برای  را  تومان  دو میلیارد 
کنند وگرنه اجازه برگزاری مسابقه در این استادیوم 

را نخواهند داد!
نکته دیگر درباره این مسابقه این است که با وجود 
اینکه استقلال در این بازی میزبان است ولی قانون 
9۰ به ۱۰ یعنی حضور اکثریت هواداران میزبان در 

این بازی رعایت نخواهد شد و تماشاگران به صورت 
5۰-5۰ روی سکوهای ورزشگاه حضور پیدا می کنند 
بانوان  حضور  یا  اینترنتی  بلیت فروشی  اینکه  اما 
از جمله  بود،  خواهد  به چه صورت  استادیوم  در 
موضوعاتی است که در روزهای آینده بیشتر درباره 
آن صحبت خواهد شد. ضمن اینکه تأمین امنیت این 
بازی هم از جمله مواردی است که بشدت مورد توجه 
قرار خواهد گرفت و باید دید این ورزشگاه چگونه از 
عهده میزبانی این بازی بزرگ که خواه ناخواه حاشیه 

هم خواهد داشت، بر خواهد آمد!

به جواد  به حمله رسانه ای  اقدام  داود حقدوست  در شرایطی 
فرهاد مجیدی هم  علیه  این  از  پیش  که وی  است  کرده  نکونام 

موضع گیری های تندی انجام داده بود.
به گزارش ایرنا، »حاشیه« عبارتی است که مدت هاست با باشگاه 
استقلال عجین شده و این روزها بیشتر از هر زمان دیگری در اردوگاه 
از زمانی که جواد نکونام هدایت تیم فوتبال  آبی دیده می شود. 
استقلال را بر عهده گرفته این تیم مدام دچار حواشی مختلفی بوده 
و شکی در این نیست که سرمربی آبی پوشان نقش قابل توجهی در 
این حواشی داشته است. فصل گذشته نکونام با علی خطیر سرشاخ 

شد و سرانجام این خطیر بود که کنار گذاشته شد تا این طور به 
نظر برسد که لیگ بیست و چهارم برای استقلالی ها طوفانی نباشد.
فرشید  فارس،  خلیج  هلدینگ  به  استقلال  باشگاه  واگذاری  با 
سمیعی مدیرعامل استقلال شد. نکونام با مدیریت جدید باشگاه 
استقلال هم کنار نیامد و کار به جایی رسید که هر کدام از مدیران 
باشگاه استقلال با یک مربی خارجی وارد مذاکره شد. در نهایت و 
پس از فشار افکار عمومی، مدیریت این باشگاه تصمیم گرفت که 

حداقل در ظاهر از نکونام حمایت کند.
در ادامه احمد شهریاری رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال با 
نکونام دیدار کرد تا اینطور به نظر برسد که اختلاف ها حداقل در 
کوتاه مدت و تا دربی پایتخت مسکوت بمانند؛ اما یک انتصاب 
عجیب باعث شد تا حدود زیادی موضع گیری مدیرعامل استقلال 
نسبت به نکونام مشخص شود. داود حقدوست در شرایطی به 
عنوان مشاور و دستیار مدیرعامل باشگاه استقلال منصوب شد که 

کمترکسی انتظار چنین انتصابی را داشت.
در خبر منتشر شده باشگاه استقلال در خصوص این انتصاب، 
از حقدوست به عنوان پیشکسوت باشگاه استقلال یاد شده است. 
اینکه وی به واسطه حضوری کوتاه مدت در استقلال، پیشکسوت 
این تیم محسوب شود با هیچ منطقی قابل هضم نیست؛ آن هم در 
شرایطی که از عنوان پیشکسوت برای بزرگانی همچون ناصر حجازی 
و منصور پورحیدری هم استفاده می شود. قطعا تعداد بازی های 
حقدوست برای تیم  پیشکسوتان استقلال بیشتر از حضورش در 

ترکیب آبی پوشان در لیگ بوده است.

کرد؛  نشست خبری  برگزاری  به  اقدام  گذشته  روز  حقدوست 
باشگاه  مدیران  با  هماهنگی  بدون  نمی تواند  قطعا  که  نشستی 
نکونام  این نشست خبری به شدت علیه  او در  باشد.  استقلال 
موضع گیری کرد. پرواضح است که صحبت های حقدوست در این 
نشست خبری، موضع گیری های سمیعی علیه نکونام محسوب 
شود و مدیرعامل باشگاه استقلال برای اینکه به طور مستقیم با 
نکونام وارد دعوا نشود حقدوست را وارد رینگ دعوا با نکونام کرده 

است.
به  اقدام  باشگاه  دارای سمت در  و  فرد حقوقی  زمانی که یک 
برگزاری نشست خبری می کند در واقع وی نماینده باشگاه است و 
هر صحبتی که انجام دهد موضع  باشگاه را عنوان کرده است. اعلام 
رقم دستمزد بدنساز استقلال توسط حقدوست از بزرگترین گاف های 

وی در این نشست خبری بود.
قطعا حقدوست که با کمترین دوره بازی برای استقلال سابقه 
حمله رسانه ای به بزرگان این تیم همچون فرهاد مجیدی را داشته 
نباید جایگاهی در مدیریت آبی پوشان داشته باشد و این انتصاب به 

نوعی دهان کجی به پیشکسوتان این تیم محسوب می شود.
مدیریت باشگاه استقلال به جای هزینه تراشی برای این تیم بهتر 
است به صورت شفاف موضع خود را در خصوص نکونام اعلام 
کند. نمی شود مخفیانه با مربیان خارجی مذاکره شود اما در ظاهر 
حمایت خود را از نکونام اعلام کنند. در این برهه برکناری حقدوست 
می تواند بهترین تصمیم مدیران استقلال در این برهه باشد؛ هر چند 
باعث نخواهد شد کشمکش های میان آنها و نکونام به پایان برسد.
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ج از تهران برنده ندارد! دربی خار
استقلال و پرسپولیس در حالی باید چهارشنبه چهارم مهر ماه، دربی ۱۰۴ را برابر هم برگزار کنند که این مسابقه، طبق اعلام رسمی سازمان لیگ فوتبال 
ایران، در ورزشگاه امام خمینی)ره( اراک برگزار خواهد شد تا به این ترتیب، شاهد برگزاری این بازی حساس، برای سومین بار در طول تاریخ دربی پایتخت، 

در خارج از تهران باشیم.

از حمله به فرهاد مجیدی تا شبیخون به نکونامانتصاب یک غریبه برای دعوا

نگاهی به 
تاریخچه تقابل 

سرخابی ها 
نشان می دهد 
که این دو تیم 
تاکنون دو بار 

در خارج از 
تهران به مصاف 
هم رفته اند که 
هر دو مسابقه 

با نتیجه تساوی 
به پایان رسیده 

است

وزیر ورزش و جوانان از تهیه گزارش برای اخذ مصوبه دولت وفاق ملی برای آغاز به 
کار پروژه ورزشگاه جدید پایتخت خبر داد.

به گزارش ایرنا،  احمد دنیامالی،  وزیر ورزش و جوانان پس از بازدید از مجموعه 
ورزشی تختی که صبح دیروز )یکشنبه( صورت گرفت، در گفت وگویی اظهار کرد:  در 
نظر داریم با کارهای انجام شده و تایید ناظران، چند بازی در این مجموعه ورزشی 
برگزار شود. ١۴ مهر پرسپولیس با چادرملو بازی دارد و یکم آبان هم استقلال در لیگ 
نخبگان آسیا بازی خواهد داشت که سازمان لیگ برای برگزاری این ۲ بازی در این 

ورزشگاه در صورت تایید ناظران در حال برنامه ریزی است.
وی افزود: کارهای خوبی صورت گرفته اما هنوز ورزشگاه کامل نشده و دوستان 
تلاش دارند تا ورزشگاه را کامل کنند. تلاش بر این است ورزشگاه هایی که برای لیگ 
برتر، لیگ یک و بازی های ملی داریم، آماده کنیم و در ادامه با باشگاه ها وارد مذاکره 

شویم و نگهداری و امور مربوط به آن را به باشگاه ها واگذار کنیم.
دنیامالی تاکید کرد: این به آن معنا نیست که وقتی ما ورزشگاه ها را به باشگاه ها 
واگذار کردیم، دیگر مسئولیتی نداشته باشیم. در هر صورت وزارت ورزش و جوانان 
در این زمینه مسئولیت دارد و امیدوارم تحت نظارت وزارت خانه این واگذاری صورت 
گیرد. ورزشگاه تختی هم ظرفیت خوبی دارد و ٣٠ هزار تماشاگر می تواند در این 
ورزشگاه حضور پیدا کند. در آینده نیز از ظرفیت این ورزشگاه بیشتر استفاده خواهیم 

کرد.
وی در خصوص امکانات و دسترسی هایی که برای ورزشگاه تختی در نظر گرفته 
میزبان  تماشاگران  و  مهمان  تیم  و  بانوان  برای  ورودی  سه  گفت:  است،  شده 

پیش بینی شده است و پارکینگ این مجموعه ظرفیت پنج هزار خودرو را داراست 
که سعی خواهد شد این ظرفیت افزایش یابد. تلاش بر این است تا در بحث ورود 
و خروج از ورزشگاه دسترسی های خوبی وجود داشته باشد تا تماشاگران راحت تر 
باشند. در مسائل ایمنی هم نکات لازم را مدنظر داریم و همچنین قرار است نور 

ورزشگاه به ۲ هزار لوکس برسد.
او در خصوص دربی ١٠۴ و شرایط ورزشگاه امام خمینی )ره( اراک که میزبان این 
بازی است، عنوان کرد:  زمانی که برای این بازی تصمیم گرفته شد، این وضعیت 
در تختی به وجود نیامده بود. الان بازی بعدی پرسپولیس در لیگ نخبگان آسیا 
در ورزشگاه شهرقدس برگزار می شود اما در آینده شرایطی ایجاد خواهد شد که 
ورزشگاه هایی که ظرفیت بیشتری دارند، بهتر مورد استفاده قرار گیرند. اگر دست 
تماشاگران  تا  کند  بهتری  برنامه ریزی  می تواند  باشد،  بازتر  فوتبال  لیگ  سازمان 
بیشتری در بازی ها حضور داشته باشند. فوتبال بدون تماشاگر معنایی ندارد و ما 
باید جذابیت را برای تماشاگران بالا ببریم و هر کاری که می توانیم، انجام دهیم که 

استاندارد استادیوم ها  ارتقا پیدا کند که تماشاگران از بازی فوتبال لذت ببرند.
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به سوالی درباره وضعیت استادیوم آزادی گفت: 
در ورزشگاه آزادی شبانه روز کارها در حال انجام است. این هفته بنده یک بازدید 
 AFC دیگری از این ورزشگاه خواهم داشت. در بخش غربی استانداردهای مورد نظر
تا پایان پاییز انجام خواهد شد. برخی دوستان در صدا و سیما می گویند که بازسازی 
بخش دیگر ورزشگاه آزادی با برگزاری بازی ها متوقف خواهد شد اما اینطور نیست. 
این قابلیت وجود خواهد داشت که وقتی بازی ها برگزار می شود، بازسازی سازه ای 

بدون اینکه در استانداردها خدشه ای وارد شود، انجام گیرد. اصل کار ما، بخش غربی 
ورزشگاه است که تا پایان پاییز انجام خواهد شد.

دنیامالی همچنین با اشاره به پروژه ساخت مجموعه ورزشی بزرگ تهران اظهار کرد: 
برای ورزشگاه جدید ١١۰ هزار نفری هم پیگیر هستیم و این یک مجموعه و کار خیلی 
بزرگی است و به زودی مصوبه آن را از دولت خواهیم گرفت تا در مجموعه شهر 

آفتاب و اراضی محدوده مرقد حضرت امام )ره( آن را اجرا کنیم.
وی ادامه داد: شایعه توقف این پروژه درست نیست و این مصوبه دولت شهید 
رئیسی است و موظف هستیم که این موضوع را در جلسه هیات دولت بیاوریم. در 
حال تهیه گزارشی از این مجموعه هستم تا مصوبه آن را در دولت وفاق ملی اخذ 
کنیم و پس از اخذ مصوبه به زودی احداث فاز یک این مجموعه را آغاز خواهیم کرد. 

این مجموعه ورزشی را در ۳ فاز تعریف کردیم که اولویت ما ورزشگاه است.
دنیامالی همچنین با اشاره به زیر ساخت ها و امکانات مجموعه ورزشی تختی، 
استاندارسازی زمین های چمن ورزشگاه ها را بصورت مدرن و با استفاده از ماشین های 

کاشت چمن  مورد تاکید قرار داد.
وی با قدردانی از تلاش های انجام گرفته در این مجموعه، به کارهای باقی مانده 
برای رسیدن به شرایط کاملا استاندارد اشاره کرد و اظهار داشت: باید تلاش کنیم این 

مکان برای میزبانی رویدادهای مختلف به حداکثر آماده سازی برسد.
وزیر ورزش و جوانان با اشاره به برنامه های توسعه ای صورت گرفته در حوزه زیر 
ساخت های ورزشی پس از انقلاب اسلامی بیان کرد: مجموعه های ورزشی بسیار 
خوبی در طول سال های گذشته ساخته شده که باید مردم در جریان آن ها قرار 

بگیرند و امیدوارم رسانه ها و صداوسیما در انجام این مهم اقدام لازم را صورت بدهند 
و امیدآفرینی کنند.

وی ساخت اماکن ورزشی تخصصی هر رشته بر اساس استانداردهای جهانی 
را مورد توجه قرار داد و گفت: با توجه به ضوابط سخت گیرانه مجامع بین المللی 
ورزشی در ساخت وسازها، بازسازی ها و نوسازی ها باید تمامی جزئیات مد نظر 

قرار بگیرد.

دنیامالی:
فاز نخست ساخت ورزشگاه ۱۱۰ هزار نفری آغاز می شود

در بازدید وزیر ورزش
میزبانی ورزشگاه تختی از استقلال و پرسپولیس مشروط شد

احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان با حضور در مجموعه ورزشی تختی از ورزشگاه فوتبال درحال بازسازی 
این ورزشگاه و دیگر بخشهای این مجموعه بازدید کرد.

به گزارش خبرگزاری مهر و به نقل از پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، در جریان این بازدید که سید 
محمد شروین اسبقیان معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای، علی جوادی مدیرکل ورزش وجوانان استان 
تهران و شکیبا مهر مدیر کل دفتر فنی و نظارت بر اماکن ورزشی حضور داشتند، وزیر ورزش و جوانان، 
بازسازی این مجموعه بر اساس استانداردهای کنفدراسیون فوتبال آسیا را مورد تاکید قرار داد و گفت بر 
اساس برنامه ریزی انجام گرفته استانداردسازی ورزشگاه های کشور جزو اولویتهاست و این کار به منظور 

بهره مندی از حضور تماشاگران به عنوان سرمایه اصلی ورزش انجام خواهد شد.
وی با اشاره به اهمیت این مجموعه برای ورزش کشور در میزبانی از رویدادهای مختلف اظهار کرد: باید 
نور، چمن، سازه های سقف تماشاگران و سایر بخشهای مورد استفاده به طور دوره ای مورد بررسی قراربگیرد.
در ادامه این بازدید، مشاور و مسئولان مجموعه در خصوص سازه سقف سکوی تماشاگران و کابل های 

کششی و سبک سازی آن توضیحاتی ارائه کردند.

دکتر دنیامالی همچنین پس از بازدید از جایگاه VIP, از نزدیک زمین چمن را هم مورد بررسی قرار داد و 
سوالاتی را درباره وضعیت این زمین از پیمانکار مطرح کرد.

بازدید دو ساعته وزیر ورزش از مجموعه ورزشی تختی
بازدید از اتاق VAR، رختکن تیم ها و اتاق نشست خبری از دیگر بخش های بازدید شده وزیر ورزش در 

این حضور دو ساعته بود.
بر اساس این گزارش، قرار است پیش از دیدار تیمهای پرسپولیس و چادرملوی یزد و همچنین دیدار 
استقلال ایران و النصر عربستان ناظرین سازمان لیگ و AFC این ورزشگاه را مورد بررسی قرار دهند و در 

صورت تایید شرایط، این ورزشگاه میزبانی این دو بازی را برعهده خواهد گرفت.
همچنین دکتر دنیا مالی از بخشی از بزرگراه شهید شوشتری که قسمتی از آن از کنار مجموعه ورزشی 

تختی عبور می کند، بازدید کرد.
این پروژه عمرانی یکی از مهمترین پروژه های شرق تهران است که تاثیر به سزایی در سبک سازی ترافیک 

شرق تهران خواهد داشت.


